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Dank voor je reactie Goed om te weten dat jij dit ook bij DGV hebt besproken

Het is in ieder geval goed dat|fiMfi^x k lid wordt van cluster MOR met het dossier industriepolitiek Zij zit dan wekelijks bij ons

clusteroverleg waarallerlei aanverwante zaken worden besproken Met haar hebben we minder een beschouwende houding in

het cluster lijkt mij goed voor de balans Met de komst van^^^^krijg ik ook meer tijd om aan het cluster te bespreken en

ervoor te zorgen dat we wel beschouwend bezig blijven maar ook meer in de actiestand komen

Vandaag kwam er tijdens een overiea”MOR onderzoek nog naar boven dat PG kennelijk ook Covid therapie ontwikkeling naar

zich toetrekt en ik begreep van dat jij daar geen voorstander van bent en dat dit bij GMT belegd zou moeten worden Ik

blijf graag op de hoogte van deze ontwikkelingen

Verder ter info vandaag afgesproken dat we vanuit GMT richting PG maar blijven roepen dat er behoefte is aan een strategie bv

als het gaat om het aantrekken of ondersteunen van klinisch onderzoek maar ook als het gaat om de productiecapaciteit Dat

kunnen we niet vaak genoeg blijven roepen de kracht van herhaling
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Er ontstaan niet parallelle trajecten die zijn er inderdaad al Daar maak ik mij ook zorgen over en heb ik ook over

gesproken met DGV Die herkent dit maar ik zie nog niet 1 2 3 coordinate tot stand komen op BR niveau Bij alle

trajecten zijn wij betrokken We kunnen niet alles coordineren en bij ons houden tenzij MOR voor zich ziet dit wel kan

maar dan moet er ook trekkracht worden geleverd De meer beschouwende houding van sommige leden van het cluster

passen daar niet bij We merken bij de buitenwereld en onze ministers de wens om pro actief van alles op te pakken Dat

betekent werkende weg de boel bij elkaar houden eerst tijd nernen om over alles na te denken krijgen we helaas niet

Komende week gaat de productie NL unit ook starten en daarmee ook de interne vraag hoe we eea binnen GMT

organiseren Als je daar ideeen over hebt hoor ik die natuurlijk graag
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Hallo en

Afgelopen donderdag kwamen in het clusteroverleg MOR twee zaken naar voren die ik met jullie wil bespreken

Vaccinontwikkeling en productie
Binnen PG wordt gewerkt aan een strategie voor vaccinontwikkeling en productie Deze strategie is nog niet klaar maar

ondertussen wordt er wel op allerlei initiatieven een reactie verwacht Een van de voorbeelden is Intravacc de nota heb ik even

bijgevoegd Het is voigens ons belangrijk dat er eerst een heldere strategie komt voordat er nu al besluiten worden genomen

Op medewerkersniveau wordt dit wel richting PG gecommuniceerd maar het lijkt mij goed als er ook eens een signaal op MT

niveau naar PG gaat En het voorstel van Intravacc dat komt dan weer vanuit Concernsturing en dan zit PG ook weer in de rol

van ’commentaar en input geven
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Productie in Europa Nederland

PG werkt ook aan een lijn voor productie van vaccins Daarop is

de motie van SP CDA over productie in Europa Nederland onder de leiding van

pj en ^^Siwerken aan de nota nav

foe kunnen we ervoor zorgen dat alle

ideeen hierover goed samenkomen en we een heldere strategische lijn ontwikkelen wat we willen met productie voordat we

allemaal acties gaan ondernemen Voor mijn gevoel ontstaan er parallelle trajecten als we het nu niet goed inrichten En ik maak

mij zorgen dat de ervaring die er is binnen MOR niet of onvoldoende wordt meegenomen in het traject productie in

Europa Nederland Kan zijn dat het allemaal wel goed geborgd is maar dan zou ik graag weten hoe ook richting het vraagstuk
over productiecapaciteit voor vaccins
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Onderwerp Notifies Clusteroverleg MOR 14 mei

Goedemorgen

Hieronder een paar notifies van ons clusteroverleg van afgelopen donderdag

GARDP heeft twee advies comites ingesteld eenwetensehap pelijk advies comite en een Donor Partnership Advisory
Committee Voor het eerste comite is fiMTKm voorgedragen Voor het tweede comite is Nederland gevraagd om lid

te worden naast alle andere grote donoren Het cluster adviseert om deze uitnodiging te accepteren omdat hier de

mogelijkheid is om te spreken over toegankelijkheid en prijsstelling van antibiotica

De concept notitie over de verdere financiering van Fair Medicine is besproken Iedereen steunt het voorstel om geen

verdere financiering toe te kennen Uit de bespreking komen nog twee adviezen Verwijzing opnemen naar het RVS

rapport uit 2017 waarin wordt gesteld dat men met alternatieve business modellen die niets opleveren niet moet blijven
doormodderen En maak duidelijk dat Fair Medicine niets zelf produceert er is dus geen link met het motie CDA SP om

meer productie naar Nederland Europa te halen

Intravacc heeft een notitie opgesteld over de mogelijkheden van publiek private samenwerking PPS De verkoop van

Intravacc het onderzoeksdeel is uitgesteld maar niet afgezegd Het is de vraag of er op den duur dan wel sprake blijft
van een PPS wordt niet a lies een private onderneming PG werkt aan de strategic voor vaccinontwikkeling en productie
Het is niet duidelijk of de voorgestelde plannen van Intravacc passen in deze nog te ontwikkelen strategie In de

strateqie die PG ontwikkelt moet eerst duidelijk worden wat Nederland wil R D en of productie en wil Nederland dat

alleen gaan regelen of in Europees verband en daarna kan dan besloten of voorstellen hierin passen

^S^ertelt dat al het klinisch onderzoek a g v de Covid 19 crisis is stilgelegd behalve het Covid 19 onderzoek Het

onderzoek gaan nu weer opstarten op geleide van een risico inschatting

10 2e |koppelt terug wat er allemaal speelt bij de WHO resolutie over de patent pool Afgelopen maandag heeft de MP

gesproken met zijn collega uit Costa Rica De lijn is duidelijk het ligt nu bij IZ om het diplomatieke spel in de WHO te

spelen De WHA wordt 18 en 19 mei gehouden

10 2e10 2eKWF is op bezoek geweest bij min MZS voorbereiding lag bij
is gesproken over het stopzetten van klinisch onderzoek en de enorme terugloop in fondsenwerving T a v Oncode is

afgesproken dat beide partijen scherp zijn op de evaluatie en daarin kritisch kijken naar het valorisatie aspect Alhoewel

CZ in de nota had aangegeven geen voorstander te zijn van een nationaal kankerplan heeft de minister wel toegezegd
hier naar te kijken

| de directie CZ was ook aangesloten Erer

dat ze no9 exh a interviews gaat afnemen met personen die toch nog willen meedoen Zij zal de eerste

resultaten van haar onderzoek via e mail delen met het cluster want volgende week is er geen clusteroverleg i v m

Hemelvaartsdag

koppelt terug over het proces om te komen tot bestuurlijke afspraken in de ketenaanpak geneesmiddelen in

milieu De concept bestuurlijke afspraken zijn eerder dit jaar besproken toen is een aantal afspraken geschrapt Het

lijkt nu toch moeilijk om uberhaupt tot bestuurlijke afspraken te komen

^^^^3^eeft aan dat ze weer krijgt om de reguliere dossiers verder op te pakken binnenkort pakt ze het ATMP dossier

weer op

missivertelt over de voorbereiding over een nota voor de minister nav een motie van CDA SP over productie van

geneesmiddelen en hulpmiddelen naar Europa en Nederland In het cluster is het onduidelijk of het onderwerp productie
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innen MOR valt het heeft nameliik veel raakvlakken met de onderwerpen in MOR [UjJBSibespreekt dit met

zal een volgende versie van de nota met het cluster delen

B^^SIkoppelt terug over de kick off meeting die is gehouden met

traject Vergelijkbare meetings met andere bedrijven zijn ook in voorbereiding

^^^^vertelt over de notitie waaraan zij werkt ook samen met Medtech overde waardeketens Op 28 mei is er

hoogambtelijk overleg met 5 ministeries dan moet een 2 pages klaar zijn zal de nota delen met het cluster

T a v de Farmaceutische strategie van de Europese Commissie lijkt het erop dat eind juli een document wordt gepubliceerd door

de Commissie

wel

MT UU

voor de vaccinontwikkeling het rode loper10 2e
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